



Zarządzenie nr PANS-BRE-021/27/26
Rektora Państwowej Akademii Nauk Stosowanych w Przemysłu
z dnia 27 lutego 2026 r.

w sprawie ustalenia wysokości świadczeń w postaci stypendium socjalnego, stypendium dla osób niepełnosprawnych i zapomogi dla studentów Państwowej Akademii Nauk Stosowanych w Przemysłu w semestrze letnim w roku akademickim 2025/2026

Na podstawie art. 86 ust. 1 pkt 1-3 w związku z art. 87 ust. 2 oraz w związku z ust. 414 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1571, ze zm.) w związku z § 7 Regulaminu Świadczeń dla Studentów Państwowej Akademii Nauk Stosowanych w Przemysłu obowiązującego od roku akademickiego 2024/2025 (ze zmianami), zarządza się, co następuje:

§ 1

W porozumieniu z Uczelnianą Radą Samorządu Studenckiego Państwowej Akademii Nauk Stosowanych w Przemysłu ustalam miesięczną wysokość świadczeń w semestrze letnim w roku akademickim 2025/2026 w następującej wysokości:

1. stypendium socjalne

- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 0,00 – 251,00 zł, kwotę 1 800 zł (słownie: tysiąc osiemset złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 251,01 – 401,00 zł, kwotę 1 750 zł (słownie: tysiąc siedemset pięćdziesiąt złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 401,01 – 551,00 zł, kwotę 1 700 zł (słownie: tysiąc siedemset złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 551,01 – 701,00 zł, kwotę 1 650 zł (słownie: tysiąc sześćset pięćdziesiąt złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 701,01 – 1 051,00 zł, kwotę 1 600 zł (słownie: tysiąc sześćset złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 1 051,01 – 1 294,40 zł, kwotę 1 550 zł (słownie: tysiąc pięćset pięćdziesiąt złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 1 294,41 – 1 570,50 zł, kwotę 1 500 zł (słownie: tysiąc pięćset złotych).
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 1 570,51 zł - 1908,90 zł, kwotę 1 450,00 zł (słownie: tysiąc czterysta pięćdziesiąt złotych).

2. stypendium socjalne w zwiększonej wysokości

- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 0,00 – 251,00 zł, kwotę 2 100 zł (słownie: dwa tysiące sto złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 251,01 – 401,00 zł, kwotę 2 050 zł (słownie: dwa tysiące pięćdziesiąt złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 401,01 – 551,00 zł, kwotę 2 000 zł (słownie: dwa tysiące złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 551,01 – 701,00 zł, kwotę 1 950 zł (słownie: tysiąc dziewięćset pięćdziesiąt złotych);

- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 701,01 – 1 051,00 zł, kwotę 1 900 zł (słownie: tysiąc dziewięćset złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 1 051,01 – 1 294,40 zł, kwotę 1 850 zł (słownie: tysiąc osiemset pięćdziesiąt złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 1 294,41 – 1 570,50 zł, kwotę 1 800 zł (słownie: tysiąc osiemset złotych);
- dla studenta, w rodzinie którego miesięczny dochód netto na członka rodziny wynosi 1 570,51 zł – 1908,90 zł kwotę 1 750,00 zł (słownie: tysiąc siedemset pięćdziesiąt złotych).

3. stypendium dla osób niepełnosprawnych w kwocie 1 400 zł (słownie: tysiąc dwieście złotych).

4. zapomogi do 5 000 zł (słownie: pięć tysięcy złotych).

§ 2

Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podjęcia i obowiązuje w semestrze letnim w roku akademickim 2025/2026.